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Zápis z 9. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 19. 9. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, M. Doktor, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, T. Ježek, 
omluveni:  P. Náprstek 
 

 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 

 

Hodnocení Mistrovství ČR 5km (Nymburk, 16. – 17. 9. 2023) – předseda STK Z. Krpata podal výboru 

hodnocení MČR na dlouhých tratích z pohledu STK, závod s velmi vysokou účastí kolem 700 závodníků byl 

organizačně výborně zajištěn, počasí pořadateli také přálo. Vyúčtování závodu proběhne na základě podepsané 

smlouvy s pořadatelem. 
 

□ 

 

Hodnocení Mistrovství ČR v maratonu (Hradec Králové, 12. 8. 2023) – Z. Krpata zhodnotil organizaci MČR 

v maratonu, mistrovský závod proběhl bez problému s početnou mezinárodní účastí, technické zajištění 

dostačující, ale na základní úrovni. Pro příští mistrovství STK zváží přesnější definici organizačních povinností 

pořadatele ve smlouvě. 

 

□ 
 

Ú – 1/8/23 je splněn: Výběrové řízení na pořádání domácích soutěží a výcvikových táborů RD a SCM –  

Smlouva s jediným přihlášeným dodavatelem NOC VS Račice na poskytování služeb organizace domácích 

soutěží a výcvikových táborů reprezentačních družstev a sportovních center mládeže v dalším období byla 

uzavřena. Vyúčtování uskutečněných akcí v NOC VS Račice probíhá. Spolu s fakturami je po NOC 

požadováno předložení přesného položkového čerpání skutečně odebraných služeb.                                                                               
 

□ 
 

Ú – 3/3/23 je plněn: Zveřejňování výsledů soutěží – Výsledky soutěží jsou na webu kanoe.cz průběžně 

zveřejňovány. Podmínkou čerpání příspěvku na podporu pořadatelů je dodání výsledkové listiny ke zveřejnění. 

Dále předseda STK zajistí, aby kompletní termínová listina a propozice svazových soutěží byly na webu 

dostupné po celý rok, i po skončení akce. 
 

□ 
 

Ú – 2/7/23 je plněn: Hardware ke startovacímu zařízení – P. Šebesta poptal cenu a dodací podmínky pořízení 

nového ovládacího modulu u výrobce certifikovaného startovacího zařízení, Polaritás. Při příznivém vývoji 

čerpání plánovaného rozpočtu bude modul nakoupen v rámci pořizování drobného majetku z účelové státní 

dotace na rok 2023.  
 

□ 
 

Ú – 2/8/23 je splněn: Společný seminář STK a RSCM – Z. Krpata společně s P. Hottmarem informovali výbor 

o termínu plánovaném záměru uspořádat společný seminář STK a RSCM. Seminář se uskuteční 21. 10. 2023 

v SC Nymburk při začátku podzimního VT RDJ. Hlavní náplní semináře bude příprava sezony 2024 a 

nastavení disciplín v hlavních domácích soutěžích. Vzato na vědomí. 

                                                                                                      
□ 

 

Příprava termínové listiny 2024 - P. Hottmar připravil návrh termínů hlavních domácích soutěží 2024 na 

základě znalosti termínů mezinárodních soutěží ECA a ICF 2024. Návrh byl prodiskutován výborem a zaslán 

k připomínkám RSCM. Finální návrh projedná STK a předloží jej výboru ke schválení, aby mohly být včas 

zarezervovány termíny v NOC vodních sportů Račice. služeb           Ú: 1/9/23 – Z. Krpata 

                                                                                                             T: 17.10.2023 
 

□ 
 

Ú – 3/8/23 trvá: Komise rozhodčích – Výstroj rozhodčích bude doplněna o nová polo trika a o softshellové 

bundy Alpine pro ze skladových zásob, velikosti a výběr modelu polo trik pro objednání dodá předsedkyně KR 

M. Dognerová, aktuální stav skladových zásob bund dodá M. Bouší.  

Výbor diskutoval nad nominacemi rozhodčích na hlavní domácí závody ČSK v příští sezoně. Výboru projedná 

možnost změny schvalování nominací vrchních rozhodčích tak, aby STK mohla schvalovat nejen nominace 

vrchních rozhodčích a jejich zástupců na hlavní závody ČSK ale také návrhy týmu rozhodčích pro daný závod.  

 
□ 
 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata s odstupem hodnotil fungování nové registrační databáze a konstatoval, 

že oddíly ji již naplno využívají. Vývojář a správce registrační databáze S. Ježek spolupracuje s M. Slabejem, 

zpracovatelem výsledků na zlepšení některých funkcí pro snadnější zpracování výsledků. Výbor vzal na 

vědomí s tím, že projedná a připraví zajištění lepší informovanosti o využívání systému pro oddíly. 
 

 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Jednání Rady SCM – P. Hottmar informoval o uskutečněné schůzce Rady, která se uskutečnila při MČR 5km 

v Nymburce. Na schůzce se řešila výběrová kritéria do SCM 2024 a termíny hlavních domácích závodů 2024. 

Výstupy a návrhy bude mít k dispozici STK. 
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□ 

 

Výběr do SCM 2024 – P. Hottmar informoval, že 1. kolo výběrového procesu je po posledním závodě ČP, 

MČR 5km v Nymburce uzavřeno. Z. Krpata zpracuje konečný žebříček 1. kola výběru do SCM a zašle jej 

výboru ke schválení, Následně bude žebříček zveřejněn na webu kanoe.cz.  RSCM ještě projedná a navrhne 

výboru kritéria, jak postupovat ve výběru při rovnosti bodů u posledních v pořadí tabulkových míst. 

                                                                                                             Ú: 2/9/23 – Z. Krpata 

                                                                                                             T: 17.10.2023 
 

□ 

 

Sportovní příprava kanoistek – trenér kanoistek K. Kožíšek projednal s P. Hottmarem možné termíny a lokality 

podzimních krátkodobých kempů skupiny kanoistek, P. Hottmar prezentoval návrh výboru ke kterému 

proběhla diskuse. Finální návrh tréninkových kempů včetně rozpočtu bude zaslán výboru.  
                                                                                                             Ú: 3/9/23 – P. Hottmar, K. Kožíšek 

                                                                                                             T: 17.10.2023 
 

□ 

 

Školení trenérů B. třídy – P. Hottmar podal informaci o plánovaném školení trenérů třídy B v zimních měsících 

2024. Informace o školení jsou již zveřejněny na webu kanoe.cz. Obecná část začne již koncem listopadu na 

VOŠ ČUS, termín speciální části bude upřesněn. Výbor vzal informaci na vědomí a poděkoval P. Hottmarovi 

za zajištění organizace školení a přednášejících. 
 

□ 

 

Schůzka trenérské školy UK FTVS se zástupci sportovních svazů – P. Hottmar podal informaci o uskutečněné 

koordinační schůzce zástupců sportovních svazů spolupracujících s UK FTVS při realizaci vzdělávání trenérů 

na trenérské škole licence A. Za SRK ČSK se schůzky 6. 9. 2023 účastnil J. Zavřel. Obsahem schůzky byla 

prezentace změn a novinek na trenérské škole při FTVS.  
 

□ 

 

Vyplňování tréninkových deníků – J. Boháč zmínil potřebu trvat na povinnosti vplývající z dotačních 

podmínek pro financování přípravy talentované mládeže řádně vyplňovat tréninkové deníky. Výbor uložil P. 

Hottmarovi zdůraznit tuto povinnost trenérům i závodníkům při společných akcích SCM  

                                                                                                             Ú: 4/9/23 – P. Hottmar 

                                                                                                             T: 21.10.2023 

 

     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS – podána informace o plánování podzimních VT jednotlivých skupin reprezentantů, členů 

RSC, v klimaticky příznivých podmínkách. Vedoucí trenéři RSC zašlou vedoucímu trenérovi RD plány 

podzimních a zimních VT.                                                                  Ú: 5/9/23 – T. Ježek, P. Náprstek 

                                                                                                             T: 17.10.2023 
  

□ 

 

 Hodnocení MS Duisburg – Výbor po informaci P. Hottmara, reprezentačního trenéra, hodnotil uskutečněné MS 

a Q-OH v Duisburgu a komentoval výsledky českého týmu. Z diskuse jednoznačně vyplynulo že zisk 5 vyjetých 

olympijských míst v extrémně náročné konkurenci je úspěch. Dílčí zklamání je neúspěch mužského čtyřkajaku. 

Organizace šampionátu nebyla na obvyklé německé úrovni, ze strany pořadatele částečně podceněna. P. Hottmar 

zašle výboru hodnotící zprávu spolu s dalšími zprávami                   Ú: 1/9/23 – P. Hottmar 

                                                                                                             T: 17.10.2023 
    

□ 
 

Hodnocení SP Paříž – závod se v Paříži uskutečnil jako testovací závod pro OH 2024 hned po skončení MS. 

Část týmu přejela do Paříže přímo z Duisburgu a mohla otestovat olympijskou dráhu a logistické podmínky 

v místě závodu. Náklady na tuto akci pokryje rozpočet ČOV. 
 

□ 

 

Vstupenky na OH Paříž 2024 – podána informace o stavu rezervací pro potřeby ČSK, svaz má možnost 

prostřednictvím ČOV objednat vstupenky (bez akreditací) na kanoistické soutěže OH Paříž 2024 bez možnosti 

je dále obchodovat. Výbor souhlasil s objednáním 10 vstupenek na všechny bloky kanoistických soutěží, které 

budou využity preferenčně pro realizační tým, který pojede jako doprovod týmu do Paříže a nebudou moci být 

akreditováni v olympijské vesnici. 
 

□ 

 

Oponentury ASC a VSC – podána informace o plánovaných výročních hodnocení sezony 2023 a oponenturách 

plánů na rok 2024 a v resortních centrech, na Victorii VSC proběhne jednání 1. 11. a na ASC Dukla 31. 10. 

2023. 
 

□ 

 

Diagnostika tréninkového procesu – J. Boháč informoval výbor činnosti metodické pracovní skupiny pro pilotní 

rok letos zahájeného projektu koordinované diagnostiky tréninkového procesu u členů RSC s cílem využívat 

získaná data pro korekci sportovní přípravy.  
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Informoval o jednání pracovní skupiny k hodnocení pilotního roku a přípravě sezony 2024 tak, aby mohla být 

metodika projednána při oponenturách plánů RSC. Závěry ze schůzky pracovní skupiny budou prezentovány na 

příští schůzi výboru. 

 

□ 

 

Odměny za výsledky na mezinárodních soutěžích 2023 – P. Hottmar předložil návrh výše odměn za výsledky 

na mezinárodních soutěžích a za vyjetá účastnická místa na OH, vypočítaný podle schválených kritérií 

odměňování a zaslal návrh v předstihu členům výboru. Výbor po projednání  navrženou výši odměn schválil. 

Sekretariát zajistí administraci výplaty odměn.                                  Ú: 6/9/23 – J. Adam 

                                                                                                             T: 17.10.2023 
 

□ 

 

Ú – 4/8/23 je plněn: Komunikace s Antidopingovým výborem ČR – sekretariát zaslal ADV ČR žádost, aby svaz 

měl možnost být informován o přímé komunikaci ADV s jednotlivými sportovci, aby mohl kontrolovat 

naplňování požadovaných úkonů, a nedocházelo ke zbytečným prodlením a administrativním chybám. Požádá 

také, aby byl stejný postup komunikace týkající se antidopingu aplikován i ze strany Mezinárodní kanoistické 

federace.  Ze strany ADV ČR prozatím bez odezvy.                                                                                           
 

  RDJ 
 

 

□ 

 

Plánované akce RDJ – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar informoval výbor o plánovaném podzimním VT 

RDJ ve Sportcentru Nymburk a prosincovém VT v Livignu. Příprava bude financovaná podle plánovaného 

rozpočtu RDJ. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 

 

Hodnocení OH naděje Poznaň -  P. Hottmar hodnotil vystoupení mladých reprezentantů velmi pozitivně, 

zdůraznil velmi dobrou úroveň koordinace práce celého týmu a přístupu přítomných osobních trenérů závodníků. 

Český tým skončil v hodnocení národů na výborném 4. místě ze 34 zúčastněných států.  

 

RDM  

□ 

 

Hodnocení MSM Vejen – vedoucí trenér RDM T. Ježek hodnotil vystoupení maratónců pozitivně, výboru byla 

zaslána souhrnná hodnotící zpráva. S předvedenými výsledky a se ziskem dvou cenných kovů vyslovil výbor 

spokojenost. Akce se vešla do plánovaného rozpočtu s velkou úsporou. 
                                                                           

□ 

 

MČR-M (Hradec Králové, 12.8.2023) – T. Ježek hodnotil Mistrovství ČR v kanoistickém maratónu ze 

sportovního hlediska, účastnili se maratónci ze Slovenska, Německa a Rakouska. Mistrovský závod byl zároveň 

nominačním na MS-M Vejen. Na základě předvedených výsledků T, Ježek sestavil nominaci, kterou předložil 

výboru ke schválení. Výbor navrženou nominaci schválil per rollam. 
                                                                                       

□ 

 

Český pohár maratonců 2023 – ČP-M 2023 pokračuje podzimními závody, a to Zvíkovským maratonem a 

Krumlovským vodáckým maratonem. Po ukončení seriálu závodů budou celkové výsledky zveřejněny na webu 

kanoe.cz                                                                                               Ú: 7/9/23 – T. Ježek 

                                                                                                             T: 17.10.2023 

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Rozpočet sekce 2023 – J. Adam zaslal výboru aktuální stav čerpání rozpočtu sekce a komentoval výhled čerpání 

do konce roku. Výbor vzal informace na vědomí. 
  

□ 

 

Ú – 5/8/23 je splněn: Podpora činnosti oddílů SRK – Po upřesnění rozpočtu sekce byl navržen celkový objem 

prostředků vyčleněných na podporu činnosti oddílů z programů „Péče o talentovanou mládež“ a „Organizace“ ke 

schválení. Výše podpory zůstává stejná, jako v předchozím roce. Pro rozdělení podpory mezi oddíly je použita 

stejná metodika, jako v předchozích letech. Z. Krpata připravil koeficienty pro výpočet podpory a zároveň 

připravil návrh výše podpory pořadatelům regionálních soutěží. Výbor takto navrženou výši podpory činnosti 

oddílů a pořadatelům regionálních soutěží schválil. Sekretariát začne s administrací výplaty.  
                                                                                                  

□ 

 

Ú – 6/4/23 je splněn: Majetky ČSK – termín podávání nabídek v rámci výběrového řízení na pronájem 

autokempu ČSK na Slapech – Skalici je konec září. Výbor schválil navrženou komisi pro otevírání obálek a 

hodnocení nabídek a to ve složení: Pavel Bednář, Jan Boháč, Zdeněk Krpata a Jakub Adam. Otevírání nabídek 

proběhne 5. 10. v Praze na Strahově. 
 

□ Kalendář sekce 2024 – P. Hottmar začal s přípravou tradičního kalendáře sekce. Požadavky na zpracování budou 

komunikovány s media týmem sekce A. Hrbáčkovou a P. Ivánkovou.  
 

□ Informace z NOC VS Račice – J. Boháč podal informaci z konané valné hromady NOC VS, která byla několikrát 

odložena.  
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VH NOC VS proběhla 14. 9. v Praze na Strahově a hlasovala o některých změnách ve stanovách a volila členy 

do statutárních a kontrolních orgánů. Počty ve statutárních orgánech a kontrolních orgánech na návrh ČSK 

zůstaly stejné. Valná hromada Sportcentra Račice a.s. je plánována na 25. 9. 
 

□ Ú – 6/8/23 trvá: ME Račice 2025 – předseda organizačního výboru P. Šebesta zahájil přípravy přiděleného ME 

2025. P. Šebesta připraví návrh struktury a složení základu organizačního výboru, který předloží k projednání 

výboru. Sekretariát navrhl Evropské kanoistické asociaci termín konání ME Račice 12. – 15. 6. 2025 a požádal 

o potvrzení termínu konání ME Račice 2025. Termín by mohl být potvrzen na konci října. 
 

□ Ú – 7/4/23 je plněn: Nábory v členských klubech – Výbor hodnotil proběhlou kampaň k náborům dětí do klubů 

rychlostní kanoistiky ČSK „Pojď pádlovat“, která byla spuštěna s MS v Duisburgu. Kampaň byla připravena 

profesionální agenturou za koordinace B. Žehanové. Kampaň proběhla v TV při přímých přenosech z MS 

v Duisburgu, na sociálních sítích a dvě kampaně proběhly v tištěných denících. Hodnocení kampaně s kluby 

proběhne na valné hromadě sekce, na kterou sekretariát připraví tištěné letáky kampaně „Pojď pádlovat“ ve 

formátu A5. 
 

□ 
 

 
 

Kanoista roku 2023 – J. Boháč podal informaci o přípravách akce Kanoista roku 2023. Výbor připravuje návrh 

pozvaných a vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar připraví návrh sportovců na ocenění za výsledky na 

mezinárodních soutěžích 2023.  

 

□ 
 

OH festival 2024 Most – podána informace o přípravách OH festivalu 2024, který ČOV připravuje v Mostě. 

ČSK byl osloven, zdali má zájem se festivalu účastnit. ČSK potvrdil zájem s tím, že osloví místní kluby 

z Ústeckého kraje, zda a za jakých podmínek budou mít zájem prezentovat rychlostní kanoistiku na festivalu 

ČOV.                                                                                                   Ú: 8/9/23 – J. Adam 

                                                                                                             T: listopad 2023 

 

 

  

 

 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je úterý 17. 10. 2023 

 


